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From: )

Sent: Sat 1/23/2021 4:13:21 PM

Subject: RE: testen en vaccineren

Received: Sat 1/23/2021 4:13:22 PM

Ik kreeg onderstaande doorgestuurd. We hadden nog wel wat aangepast aan het stuk, maar er zit nog steeds een

categorisering in inderdaad. Reden dat het erin 1s gebleven is omdat er m verschillende overleggen (DOC cs) gesproken 1s

over voorkeuren binnen die groepen. Ikzelf ben er ook geen fan van om beroepsgroepen voor te laten gaan en ik denk vooral

dat door de groep boven 45 als 1 groep te beschouwen, de onderverdeling daarna ook een stuk minder relevant is.

To:

[EE EXE inv.)

Ik lees in je mail ook een vorm van ergernis. Los van dat ik dat niet goed begrijp (het is een discussiestuk immers), gaan we

gewoon moedig voorwaarts. Maar wat mij betreft spreken we over dit soort dingen nogmaals af (cf onze appjes een paar

weekenden terug): in geval van ergernis, bellen we elkaar meteen en bespreken dan meteen weer hoe verder.

Reden dat ik je daarnaast mu mail is nog steeds de gedachte op een manier te helpen. Met het nieuws van AstraZeneca (ik

hoop dat het niet waar is cq genuanceerder is) en de berichten dat de ‘vaccinatiepuzzel opnieuw gelegd moet worden’, ben

ik ervan overtuigd dat dit een probleem is waar we van toegevoegde waarde kunnen zijn. Zoals ook deze week geappt: als

we daarbij kunnen helpen, laat weten.

Wat ik in ieder geval voor me zie is een goed overzicht van wanneer welke vaccins binnenkomen en hoe de maximale

prikcapaciteit op elk moment is. Dat overzicht heb ik nog niet gezien (zou kunnen dat we het gemist hebben), en we maken

ons daar ongerust over. We denken dat het helpt om die feiten op een 11 te zetten. Daarby geldt, als wij het moeten doen cq

kunnen helpen, laat weten. Als we bij FIN iets goed kunnen, dan 1s het wel droge feiten in tabellen zetten.

Groeten,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[BEErrvws) JEN mintin.nl>
Datum: vrijdaz 22 jan. 2021 8:27 PM

Aan: INECAES) (RF)EREo vinin. >.IEKETINN) EXE minfin o>
Onderwerp: FW: testen en vaccineren

Ter info

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IEEEBEEEDNi miovws.oi>
Datum: vrijdag 22 jan. 2021 7:58 PM

Aan:EERFVWS) EEE @minfin nl»

Onderwerp: RE: testen en vaccineren

Ha EE.
Om maar met t eerste te beginnen: ja dat vaccinatie gesprek is gepland omdat de vaccinatie notitie van Financién ineens

door jullie rondgestuurd is. Tk had deze week nog meegegeven om eerst nog goed te kijken naar jullie voorstel om te

prioriteren in de categorie 18-60, wat mij geen goed idee lijkt. Want elke priority-Lane leidt tot efficiéntie verlies EN elke

discussie over voorrang leidt tot maatschappelijke, bestuurlijke en politieke debatten, die nooit tot een bevredigend einde

komen. Maar jammer genoeg heeft dit niet mogen baten en ligt de notitie er nu. Het voelt voor mij als een opgedrongen
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gesprek.

Dan het eerste: daar hebben we t over gehad. Ik hoop dat we over een halfjaar allemaal gevaccineerd zijn en dat we niet

meer hoeven te testen.

Het tweede: ik heb mijn goede vriend van EZK op 15 januari gevraagd om een gesprek met irf en Ezk en

VWS te plannen over toegangstesten, Ezk 1s immers mede- opdrachtgever. Hij zou dat doen. Jouw naam 1s doorgegeven.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IEE)(RFws)BEEN@ minfino>
Datum: vrijdag 22 jan. 2021 7:10 PM

Onderwerp: testen en vaccineren

3
Vorige week hebben we in aanloop tot de behandeling van het spoor 2 beleid in de MR afgesproken dat met het oog op

eventuele verlenging van het initiatief over zes maanden in de verantwoording informatie wordt verzameld over de vaste kosten

zodat de tarieven kunnen worden herijkt op basis van de feitelijke kosten. Met jou hoop ik natuurlijk dat verlenging van de

afspraken niet nodig is!

Verder bespraken we dat in het kader van spoor 2 verschillende fieldlabs/pilots op stapel staan en dat - om de afstemming beter

te laten verlopen - aan de voorkant van deze trajecten aangesloten worden.

Ik begrijp dat er deze week nog geen contact is geweest. Wat kunnen we doen om dat op gang te brengen?

Verder zag ik dat er woensdag een overleg is gepland tussen VWS en FIN over het tempo van de vaccinaties. Goed dat we daar het

inhoudelijke gesprek hebben, hopelijk leidt dat over en weer tot een beter begrip.

Fijn weekend!


